

DRESDEN INTERNATIONAL SCHOOL
GOLF TEAM
GOLFCLUB HERZOGSWALDE

DIS STUDENT GOLF TOURNAMENT

3. DIS Schüler-Golfturnier

18 SEPTEMBER 2021

Golfclub Herzogswalde

9 / 18 Holes Tournament

For Students Grade 3-12

For DIS Alumni

Max. 35 Participants

No Entry Fees

9 / 18-Lochturnier

Für Schüler in 3.-12. Klasse

Für DIS Alumni

Max. 35 Teilnehmer

Keine Meldegebühr



Registration Deadline | Anmeldeschluss: 12 September 2021

info@golfclub-herzogswalde.de, Tel. 035209-310590

SUPPORTED BY

Kinderaugenarztpraxis Schwanitz

Familie Wittgen

Golfclub Herzogswalde



**DRESDEN
INTERNATIONAL
SCHOOL**

www.dresden-is.de



Schedule

Registration: 8:00 - 8:30

All golfers receive their scorecards.

Participants may use the driving range before the tournament begins.

Golf Tournament: 9:00

Shotgun Start for 9 / 18 holes.

Meal: 14:00

All golfers are invited to join.

Award Ceremony: 16:00

Prizes will be awarded to the best-performing participants to conclude the tournament.

Ablauf

Anmeldung: 8:00 - 8:30

Alle Golfer erhalten ihre Scorecard. Die Teilnehmer können die Driving Range vor Turnierbeginn nutzen.

Golfturnier: 9:00

Kanonenstart für 9 / 18 -Lochturnier

Gemeinsames Essen: 14:00

Wir laden alle Golfer herzlich ein.

Siegerehrung: 16:00

Zum Abschluss des Turniers werden die leistungsstärksten Teilnehmer mit Preisen ausgezeichnet.



We are delighted to invite you to our 3rd DIS Student Golf Tournament on Saturday, September 18, 2021. This tournament will be 9 / 18 holes with a shotgun start, played in Stableford mode, taking place at the Golfclub Herzogswalde.

Following the tournament, all golfers are invited to join us for a meal and refreshing drinks. Towards the end of the meal, there will be a ceremony where prizes will be awarded to the winners.

We look forward to welcoming up to 35 of you.

Wir freuen uns Euch am Samstag, 18. September 2021 zu unserem 3. DIS Schüler-Golfturnier einzuladen. Dieses Turnier wird 9 / 18 Löcher mit Kanonenstart im Einzel-Zählspiel nach Stableford gespielt und findet im Golfclub Herzogswalde statt.

Im Anschluss an das Turnier sind alle Golfer zu einem Essen und erfrischenden Getränken eingeladen. Nach dem gemeinsamen Essen findet eine Siegerehrung statt.

Wir freuen uns maximal 35 Spieler begrüßen zu dürfen.

Invitational Tournament - No Entry Fees

Award Ceremony

Trophies and prizes for students and alumni will be awarded in several categories for the best players.

Please register via telephone or email. The registration deadline is on September 12, 2021.

Phone: 035209-310590
Email: info@golfclub-herzogswalde.de

Einladungsturnier - Keine Teilnahmegebühren

Preisverleihung

Für die besten Golfspieler werden in mehreren Kategorien Trophäen und Preise für Schüler und Alumni vergeben.

Bitte melden Sie sich telefonisch oder per E-Mail. Anmeldeschluss ist der 12. September, 2021.

Telefon: 035209-310590
Email: info@golfclub-herzogswalde.de